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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló, módosított 46/1994 .(IX.30.) OGY határozat 91 .* (1 )
bekezdés értelmében „Az Erdőfelügyelőség miért nem támogatja a fásítást?” címmel írásbeli kérdés t
kívánok feltenni Dr . Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Lukács Gézáné, Dunaföldvár, Kodály Zoltán u . 39. szám alatti lakos (aki személyes adataina k
közléséhez hozzájárult) az alábbi problémájával fordult hozzám, amely probléma megoldásában
kérem Miniszter Úr segítségét.

2011 . év tavaszán jóhiszeműen önerős fásítást végeztek a Dunaföldvár külterületén lévő 8007/1 hrsz . -
ú ingatlanon, mely terület valaha sző lőhegy volt, amit az idős gazdák már nem műveltek, parlagon
hagytak . Az említett területen a sző lő is és a gyümölcsfák is tönkrementek, ezért gondoltak a fásításra ,
amit be is jelentettek a Baranya megyei Erdőfelügyelőségnek, aki kérelmüket elutasította, a város
érvényben lévő építési szabályzatára hivatkozva és kivágásra szólította fel őket .
Az elutasítást megfellebbezték, melyet a 2012 . március 1-én kelt határozatával a Mez őgazdasági
Szakigazgatósági Hivatal elfogadott és hozzájárult a fásításhoz, majd a 2012 . május 7-én kelt
levelével a hivatal saját határozatát visszavonta .
Az tény, hogy a városnak régi építési szabályzata van, az élet azóta megváltozott és az önkormányza t
is tervezi a szabályzat módosítását, jelenleg azonban az erdőfelügyelőség minden fásításra leadott
kérelemmel megkeresi az önkormányzatot . Az önkormányzat arra hivatkozással, hogy az erdőtelepítés
nem illeszkedik a város szabályozási tervével, elutasítja a fásítást . Az erdőtörvény szerint viszont a
külterületen lévő és 5000 m2 alatti területek fásítására csak bejelentési kötelezettség van .
Az önkormányzat mezőgazdasági bizottsága ősszel, és azóta többször is határszemlét tartott,
eldöntendő , hogy mely d ű lőkben engedélyezik az erdőtelepítést, fásítást (itt a m2 határt is eltörlik) . A
panaszos tulajdonában lévő terület abban a d ű lőben van, ahol a fásítást engedélyezték, a telepítés so k
munkájukba került és eléggé költséges volt, amit a mai napig is gondoznak .
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Tisztelt Miniszter Úr!

Fentiek értelmében kérdezem Öntől:

• Az Erdőfelügyelőség miért nem támogatja a fásítást, miért nem adja meg a fennmaradás i
engedélyt, miért jó, ha terület parlagon marad, hiszen jóhiszeműen fásítottak az ingatlanon?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2012 . június 26 .
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